
Zápis z 14. zasedání Zastupitelstva města Vratimova konaného 
19.02.2025  

 
 
Přítomni:   dle presenční listiny 
 
Omluveni:  Bc. Filip Goszler, Ing. Dalibor Vlček 
 
    
Starosta města zahájil zasedání zastupitelstva města v 15:30 h. Přítomno bylo 14 zastupitelů.  

 
Starosta města konstatoval, že zasedání zastupitelstva města bylo řádně svoláno a oznámení 
vyvěšeno na úřední desce. 
 
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva města byl podepsán Bc. Hynkem Daňou a Ing. 
Daliborem Vlčkem. 
   
Starosta navrhl za členy návrhové komise Ing. Davida Valenčina a Petra Borůvku a dal pro ně 
hlasovat jednotlivě.  
    
Návrhová komise: Ing. David Valenčin PRO: 13 
   ZDRŽ: 1  
        
 Petr Borůvka PRO: 13 
   ZDRŽ: 1  
 
Starosta navrhl za ověřovatele zápisu Mgr. Daniela Kašičku a Renátu Žáčkovou a dal pro ně 
hlasovat jednotlivě.  
    
Ověřovatelé: Mgr. Daniel Kašička PRO: 13 

 ZDR: 1 
  

 Renáta Žáčková PRO: 13  
  ZDR: 1 
   

     
Starosta sdělil, že zapisovatelkou pro 14. zasedání zastupitelstva města je Silvie Kaličínská. 
 
Starosta města předložil ke schválení návrh programu 14. zasedání zastupitelstva města 
uvedený v pozvánce. Zároveň se zeptal, zda někdo z přítomných zastupitelů chce program 
zastupitelstva města ještě doplnit o další materiál. Žádný návrh nebyl podán. 
 
Zastupitelstvo města schválilo tento program 14. zasedání zastupitelstva města konaného 
dne 19.02.2025.     
 



2 
 

PROGRAM: 

1. Kontrola plnění usnesení Zastupitelstva města Vratimova 
2. Informace o rozpočtových opatřeních přijatých radou města v roce 2024 
3. Zpráva o finančních kontrolách za II. pololetí 2024 
4.  Doplnění k materiálu č. 13.7 ze dne 04.12.2024 „Informace o stávajícím stavu přípravy 

investice Domov pro seniory Vratimov“ 
5. Darování pozemků v rámci stavby „Projektové práce pro opravy MK v Důlkách, 

Popinecká, Rakovecká ve Vratimově – MK Rakovecká“ mezi Moravskoslezským krajem, 
zastoupeným Správou silnic Moravskoslezského kraje, p. o. a městem Vratimov 

6. Žádost o dotaci na provoz Pošta Partner v Horních Datyních 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
14/1 Kontrola plnění usnesení Zastupitelstva města Vratimova 
 
Bc. Martin Čech zmínil, že v kontrole plnění usnesení je už delší dobu bod 7/5.2. Toto 
usnesení by mělo být po dohodě s odborem investic revokováno. 
  
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení zastupitelstva města.  
Hlasování: PRO: 14 
 
 
14/2  Informace o rozpočtových opatřeních přijatých radou města v roce 2024 
 
Mgr. Daniel Kašička – finanční výbor nemá připomínky.  
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o rozpočtových opatřeních přijatých radou 
města v roce 2024.  
Hlasování: PRO: 14 

 
 
V 15:37 h přišel Kamil Hrabec 
 
 
14/3 Zpráva o finančních kontrolách za II. pololetí 2024 
 
Mgr. Daniel Kašička – finanční výbor nemá připomínky.  
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o provedených finančních kontrolách za II. 
pololetí roku 2024 dle předložené zprávy.  
Hlasování: PRO: 14, ZDRŽ: 1 
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14/4  Doplnění k materiálu č. 13.7 ze dne 04.12.2024 „Informace o stávajícím stavu 
přípravy investice Domov pro seniory Vratimov“ 

 
Mgr. Erika Herzová zastupitelům objasnila situaci k realizaci akce Domov pro seniory 
Vratimov. Projekty tohoto typu podporovány nebudou. Bude potřeba se zaměřit na domy 
s pečovatelskou službou nebo osobní asistenci v místě bydliště občana. 
 
Mgr. Daniel Kašička je pro, aby se v budoucnu vybudoval dům s pečovatelskou službou. 
 
Bc. Martin Čech se vyjádřil, že mu je líto neuskutečněného projektu Domova pro seniory 
Vratimov. Projekt má všechna povolení, jen na něj bohužel nejsou peníze.  
Další důležitou věcí je rozhodnutí o pokračování příprav realizace zřízení trafostanice 
v termínu do 30.12.2025. Pokud by se trafostanice vybudovala, je potřeba, aby fungovala a 
nedegradovala. Je teda možnost projekt Domova pro seniory Vratimov rozdělit a vybudovat 
na daném místě parkoviště s dobíjecími místy pro elektro automobily. 
 
Ing. Alena Kašparová řekla, že ČEZ Distribuce, a. s. by chtěla, aby tato trafostanice fungovala 
a nedegradovala. 
 
Ing. David Valenčin řekl, že se nemusíme obávat nějaké rychlé degradace a že je spousta 
možností k využití.   
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města rozhodlo o ukončení přípravných prací k realizaci akce Domov pro 
seniory Vratimov, avšak s pokračováním přípravy realizace zřízení trafostanice v termínu 
připojení do 30.12.2025 dle smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o připojení odběrného 
elektrického zařízení k distribuční soustavě VN a následných dodatků, uzavřené s ČEZ 
Distribuce, a. s., Teplická 874/8, Děčín IV-Podmokly, IČ 24729035, a zahájením přípravných 
prací pro realizaci stavby parkoviště s dobíjecími místy pro elektro automobily s umístěním 
dle varianty 1. 
Hlasování: PRO: 14, ZDRŽ: 1 
 
 
14/5 Darování pozemků v rámci stavby „Projektové práce pro opravy MK v Důlkách, 

Popinecká, Rakovecká ve Vratimově – MK Rakovecká“ mezi Moravskoslezským 
krajem, zastoupeným Správou silnic Moravskoslezského kraje, p. o. a městem 
Vratimov 

 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města rozhodlo o přijetí darovaných pozemků parc. č. 419/169, parc. č. 
419/170, parc. č. 419/173, vše k. ú. Vratimov a pozemků parc. č. 1205/17, parc. č. 1205/18, 
oba k. ú. Horní Datyně z vlastnictví Moravskoslezského kraje, zastoupeného Správou silnic 
Moravskoslezského kraje, příspěvkovou organizací, Úprkova 795/1, Ostrava, IČ 00095711 v 
účetní hodnotě 96.656,38 Kč.  
Hlasování: PRO: 15 



4 
 

Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje darovací smlouvu k pozemkům parc. č. 419/169, parc. č. 
419/170, parc. č. 419/173, vše k. ú. Vratimov a pozemků parc. č. 1205/17, parc. č. 1205/18, 
oba k. ú. Horní Datyně mezi obdarovaným městem Vratimov a dárcem Moravskoslezským 
krajem, zastoupeným Správou silnic Moravskoslezského kraje, příspěvkovou organizací, 
Úprkova 795/1, Ostrava, IČ 00095711. 
Hlasování: PRO: 15 
 
 
14/6 Žádost o dotaci na provoz Pošta Partner v Horních Datyních 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje přidělení dotace ve výši 260.000 Kč na zajištění poštovních 
služeb v části obce Horní Datyně v roce 2025, Stanislavu Knězkovi, U Školy 292, Vratimov-
Horní Datyně, IČ 41046226.  
Hlasování: PRO: 15 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí finanční dotace na 
zajištění poštovních služeb v části obce Horní Datyně v roce 2025, mezi městem Vratimov a 
Stanislavem Knězkem, U Školy 292, Vratimov-Horní Datyně, IČ 41046226.  
Hlasování: PRO: 15 
 
 
Během zasedání zastupitelstva: 
 
Bc. Martin Čech: 

 Město Vratimov řeší přípravné práce na odkanalizování ul. Okrajová a Adámková. 
Prvním krokem je majetkoprávní vypořádání s dotčenými obyvateli. Cena za odkup je 
nastavena, ale již nemusí odpovídat dnešní hodnotě, a tím pádem by se městu mohl 
navýšit rozpočet na tuto akci. 

 Na 12. zasedání ZM nám pan Haus prezentoval svůj projekt a požádal o prodej 
městského pozemku. Protože se k tomu zastupitelstvo vyjádřilo nejasně, pan Haus svou 
žádost zaslal znova. Rada města se shodla a nevyhlásila záměr o prodeji. Město 
Vratimov si nechá vypracovat znalecký posudek na hodnotu pozemku. Jednání s panem 
Hausem může dle potřeb dále pokračovat. 

 Radě města bude předložena zadávací dokumentace včetně návrhu smlouvy o dílo 
k nadlimitní veřejné zakázce na dodávky na výběr zhotovitele s názvem „Instalace FVE 
na objektech města“.  

 
Ing. David Valenčin: 

 Vznesl dotaz v jakém stavu je budování podjezdu? Bc. Martin Čech řekl, že již mají 
územní rozhodnutí a lhůta výstavby je předpokládaná na přelomu roku 2026/2027. Dále 
probíhají další schůzky a jednání. 
 



5 
 

Petr Borůvka: 

 Provoz přes Vratimov je čím dál horší a v případě opravy mostu u Hornbachu se ještě 
tato situace zhorší, bylo by třeba možnost jednání o úlevě dálniční známky? Bc. Martin 
Čech sdělil, že tyto jednání jsou zdlouhavé a většinou nedopadnou. 

 V jaké fázi řešení je odtah vozidla u Coopu? Bc. David Böhm vysvětlil, že jednání nejsou 
jednoduché, musí se dodržet zákonné lhůty. Blíží se termín prodeje auta v dražbě. 

 
Renáta Žáčková: 

 Jsou vypsané dotační programy na startovací byty. Město by mělo uvažovat o jejich 
výstavbě. 

 
Bc. Hana Nevrlá: 

 Zájmová komise pracuje na rozdělování dotací pro spolky a návrh předloží na příštím 
zastupitelstvu. 

 
Bc. David Böhm: 

 Připomněl zastupitelům, že 21. března je den učitelů, kde jsou zvaní. A podal informace 
o novém nástroji „Společenství obcí“ – meziobecní spolupráce.  

 
Mgr. Radek Nitka: 

 Zastupitelům promítnul prezentaci s informacemi o finanční situaci Fotbalového klubu 
Vratimov a navrhl možnosti, jak klub podpořit a zachránit před ukončením jeho činnosti. 

 
 
Starosta města 14. zasedání zastupitelstva města ukončil v 17:45 h. 
 

 
Zápis zapsala: Silvie Kaličínská 

 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   Mgr. Daniel Kašička  

    
  Renáta Žáčková  

 
 
 
Ve Vratimově 19.02.2025 

 
 
 
 
Bc. Martin Čech        Bc. David Böhm 

starosta         místostarosta                           


